



7月份通告

敬啟者：本園現有下列通告通知家長，請家長留意並按時跟進。

- (一) 7月1日(星期四)為香港特別行政區成立日假期，7月2日(星期五)為翌日假期，共放假兩天，7月5日(星期一)照常上課，敬請家長留意。
- (二) 7月3日(星期六)為「下學期家長日」，請家長依時出席。
- (三) 7月15日(星期四)為高班畢業禮，是日K1、K2學生放假一天。
- (四) 7月16日(星期五)為團隊活動日，請留意日後派發的通告。
- (五) 7月19日(星期一)起至8月31日(星期二)為暑假假期。

(六) 開課日期：低、高班—2021年9月1日(星期三)
(詳見2021年度升低、高班家長會之開課通告)

假期作業：本園在假期內每位學生均有中、英文假期作業各一本，敬希各家長督促貴子弟依時完成假期作業，並於開課日帶回學校。

假期辦公時間：星期一至星期五，上午九時至一時，下午二時至四時。星期六，上午九時至一時，星期六下午、星期日及公眾假期休息。

(七) 8月28日(星期六)為升低、高班家長會，請家長依時到達本園，請勿攜同學生出席，以免影響會議進行，內容包括：各班班主任介紹、開學事宜、老師會面、課室介紹等。時間如下：

升低班~上午9:00-10:00

升高班~上午11:00-12:00

- 備註：
1. 請於6月30日或以前將足夠款項存入貴銀行戶口，以便轉賬7月份之學費及校車費。※若貴戶因存款不足，銀行將會扣除手續費。
 2. 倘遇天文台懸掛黑色或紅色暴雨訊號、三號或八號颱風訊號，家長日、畢業禮、新學年家長會將改期，日期將稍後通知。

此致
貴家長



天后中英文幼稚園謹啟
二零二一年六月二十九日



Notice (July Issue)

Dear Parents,

Please take note of the following information and events for the month of July 2020:

1. There will be holiday on 1st July 2021 (Thursday) and 2nd July 2021 (Friday) of the (HKSAR Established Day and next day). Classes will resume normal on Monday, 5th July 2021.
2. The Parents Day for second term will be held on 3rd July (Saturday). The parents are kindly reminded to attend punctually.
3. The Graduation Ceremony for K3 will be held on 15th July 2021 (Thursday). K1 and K2 is holiday on that day.
4. The activity day of Uniform Team will be held on 16th July 2021 (Friday).
5. Our Summer Holidays will be scheduled from 19th July 2021 (Monday) to 31st August 2021 (Tuesday).
6. a) Class Start Date : 1st September 2021 (Wednesday) for K2 and K3 classes.
(For details, please refer to the relevant notice to be distributed on "Parents Day for K2 and K3")
b) Holiday Exercises : We will issue two holiday exercises (Chinese and English) for the students and parents are advised to monitor them to complete the exercises during the holidays.
c) Our school will remain open during the holiday. Details of open hours are as below :

Monday – Friday	: 9:00am to 4:00pm
Saturday	: 9:00am to 1:00pm
Lunch Hour	: 1:00pm to 2:00pm
Sunday / Public Holidays	: Closed

7. The Parents Day for K2 and K3 students will be held on Saturday, 28th August 2021 at our school. Please do not bring along the students with you to attend the event. There will be introduction of class teachers and class opening affairs for the parents on that day.

K2 Classes : 9:00am to 10:00am

K3 Classes : 11:00am to 12:00pm

Remarks:

1. Please ensure that your bank account has sufficient funds for the tuition and school bus fare auto-payment (for the months of July 2021) on or before 30th June 2021. Otherwise, your bank will deduct a surcharge from your account.
2. If a Typhoon Signal No.3, or Black / Red Rainstorm Warning is hoisted on the event days. "The Parents Day for second Term", "The Graduation Ceremony " and "The Parents Day for K2 and K3 students" will be re-scheduled and announced at a later stage.

